



您是否有子女在這個財政年度中剛滿四歲？

如果有的話，請記得安排健康檢查。

如果您正在領取 Family Tax Benefit Part A 以及收入支持補貼例如：

- Parenting Payment、
- Newstart Allowance 或
- 由 Department of Veterans' Affairs 發放的津貼，

那麼您必須為您的子女安排健康檢查，才可獲得 Family Tax Benefit Part A Supplement。

健康檢查

健康檢查會評估您子女的身體健康和總體健康。它包括身高、體重、聽力和視力檢查，確保您的子女開始上學時健康狀況良好、適合學習。只要您的子女年滿三歲，就可隨時接受健康檢查。

您需要做甚麼

為您的子女安排健康檢查。這個健康檢查可以是 Healthy Kids Check，也可以是適合您的子女年齡的健康檢查或其他類似的檢查。家長可到以下地點為子女安排健康檢查：

- 州或領地的兒童和孕產婦保健診所，或
- 您所在地區的醫生或臨床護士。

如需更多關於健康檢查的資訊，請諮詢您的醫療人員或診所。

健康檢查完成後請通知我們。這可確保您能獲得 Family Tax Benefit Part A Supplement，每名合資格的兒童最多能獲得 \$726.35。最簡單的方法是透過 Online Services 通知我們，網址為 humanservices.gov.au/onlineservices。

為甚麼要通知我們

財政年度結束時我們會結清款項，所以如果您的子女並未進行健康檢查，或您並未在 6 月 30 日之前通知我們，那部分或全部的 Family Tax Benefit Part A Supplement 將會被扣起。如果您的子女未能接受健康檢查而您有充分的理由，您應該儘早通知我們。

更多資訊

- 請到 humanservices.gov.au
- 致電我們的家庭與父母專線 **136 150**
- 致電 **131 202** 以獲取除英語以外其他語言的資訊
- 前往您所在地區的 DHS Service Centre，找我們的 Customer Service Officer。

免責聲明

此為 2012 年 5 月的準確資訊。如果在此日期之後使用本出版物，請與我們確認內容是否仍然準確。

2011 年 7 月 1 日起， Family Assistance Office、Medicare Australia、Centrelink、Child Support Agency 及 CRS Australia 合併為 Australian Government Department of Human Services。此部門現在提供以上單位的補助發放和服務。在我們變成這個新部門的期間，您會看到我們的標誌牌、網站、電話留言、書信上的資料和標誌都會有改變。欲查詢更多資訊請到 humanservices.gov.au

DO YOU HAVE A CHILD TURNING FOUR IN THIS FINANCIAL YEAR?



Do you have a child turning four in this financial year?

If so, don't forget to get a health check.

If your family receives Family Tax Benefit Part A and an income support payment such as:

- Parenting Payment,
- Newstart Allowance, **or**
- from the Department of Veterans' Affairs

your child will need to have a health check for you to receive the Family Tax Benefit Part A Supplement.

Health check

A health check is an assessment of your child's physical health and general wellbeing. It includes height, weight, hearing and sight checks. It ensures your child is healthy, fit and ready to learn when they start school. It can be done anytime from when your child turns three.

What you need to do

Arrange a health check for your child. The health check could be a Healthy Kids Check, an age-appropriate health check or something similar. To get a health check for your child, you can:

- visit a State or Territory child and maternal health clinic, **or**
- visit your local doctor or practice nurse.

For more information about health checks, please talk to your health professional or health clinic.

Tell us the health check has been completed. This is to ensure you receive the Family Tax Benefit Part A Supplement of up to \$726.35 per eligible child. The easiest way to tell us is by using Online Services. To do this, visit humanservices.gov.au/onlineservices

Why you need to tell us

At the end of the financial year we balance your payment. So, if the health check isn't done or you haven't told us before 30 June, part or all of the Family Tax Benefit Part A Supplement for your child will be withheld.

If there's a reason a health check can't be completed for your child, you should tell us as soon as possible.

For more information

- Visit **humanservices.gov.au**
- Call our parents and families line on **136 150**
- Call **131 202** for information in languages other than English
- Visit your local DHS Service Centre and talk to a Customer Service Officer.

Disclaimer

This information is accurate as at May 2012. If you use this publication after that date, please check with us that the details are current.

On 1 July 2011, the Family Assistance Office, Medicare Australia, Centrelink, Child Support Agency and CRS Australia became the Australian Government Department of Human Services. The department now provides their payments and services. You will see changes to our signage, websites, phone messages, references and logos on our correspondence, as we change over to the new department. Learn more at **humanservices.gov.au**

DO YOU HAVE A CHILD TURNING FOUR IN THIS FINANCIAL YEAR?